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NB. Indien men vanuit de vergadering kandidaten wenst te stellen voor een 

functie in het bestuur dienen deze kandidaten minstens een uur voor de 

vergadering bij het bestuur bekend te worden gemaakt. Daarbij dienen namen 

en handtekeningen van drie stemgerechtigde leden.  

 

 

Alle leden hebben toegang tot de Algemene Ledenvergadering. Leden tot zestien 

jaar brengen in deze vergadering telkens 1 stem uit. Leden van zestien en 

zeventien telkens 2 stemmen en leden van achttien jaar en ouder telkens 3 

stemmen.   
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1. Opening  

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 2020-2021 

 

1. Opening 

De voorzitter heet alle aanwezigen (19 leden) welkom en geeft aan blij te zijn 

dat de jaarvergadering weer fysiek kan plaatsvinden. Hij tekent daarbij aan dat 

we de Coronapandemie goed zijn doorgekomen, onze leden, sponsors en 

donateurs zijn ons allemaal trouw gebleven, waarvoor dank. 

Afmeldingen zijn binnengekomen van: Jan en Marja Knaap, Cock Sierhuis, Ineke 

Sierhuis, Sjors Serano, Jos Köster, Rick Vet en Dick van Nooij 

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 2019-2020 

De notulen van de vorige Algemene Ledenvergadering worden goedgekeurd 

3. Jaarverslag besturen 

A. Secretaris 

In het jaar 2020-2021 heeft geen wijziging in het bestuur plaatsgevonden, ook 

niet in de structuur van vergaderen. Aangegeven wordt dat in het huidige 

seizoen wel een andere bestuursstructuur van start is gegaan met daarin een 

Dagelijks Bestuur en een Hoofdbestuur, zie hiervoor het organigram dat bij het 

jaarverslag is gevoegd.  

Sjors Serrano is beoogd voorzitter vanaf de volgende ledenvergadering. 

B. Onderhoud en opstallen 

Er is een nieuwe speeltuin voor de allerkleinsten neergezet vanuit VNS. Daarbij is 

een picknicktafel gemaakt en gesponsord door Klaas Ris en Hennie Vet. 

Overal is Led verlichting aangebracht 

Er is een nieuwe verdeelkast geplaatst    

Het onderhoud van het complex gebeurt tegenwoordig duurzaam, dus gif wordt 

zoveel mogelijk vermeden.  

C. Voetbalzaken 

Voor de 2e keer op rij stond het 1e bovenaan toen de competitie door Corona 

werd afgebroken. 

D. Damesafdeling 
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De dames zijn tevreden over Mozes Izaak als trainer, ook bij hen werd de 

competitie vorig seizoen afgebroken. Dit jaar bestaan de dames 50 jaar en daar 

zal een feestje voor worden georganiseerd.  

E. Jeugdafdeling 

De jeugd heeft 138 leden. Alle leeftijdscategorieën zijn vertegenwoordigd. Ook 

afgelopen seizoen is het weer gelukt om bij ieder elftal een trainer en leider te 

vinden. Door Corona kon er weinig worden gevoetbald. Dit werd enigszins 

gecompenseerd door andere activiteiten als een bootcamp, techniektraining etc.  

F. Klaverjassen 

Er is niet geklaverjast 

G. Media 

Het papierenkrantje is gestopt mede doordat de kosten daarvoor te hoog 

werden. De nieuwsbrief en het onlinekrantje is het hele seizoen weer verzorgd 

door Jan en Marja Knaap, net als het bijhouden van de website. 

H. Penningmeester 

Ondanks de lage kantineopbrengsten door corona staan we er nog goed voor. Er 

zijn verder geen aanvullende vragen in de vergadering en de stukken worden 

goedgekeurd. 

4. Kascommissie 

De kas is dit jaar gecontroleerd door Erik Vonk en Erik van Heusden, zij hebben 

decharge verleend aan de penningmeester. Beiden hebben 2 jaar zitting gehad 

en treden uit de kascommissie, zij worden vervangen door Corrie v.d. Beld en 

Hennie Vet. 

5. Contributie 

De contributie voor de senioren blijft gelijk, die van de jeugd wordt met € 20,00 

verhoogd. Gezien de vele activiteiten die wij voor de jeugd organiseren is de 

huidige contributie aan de lage kant en niet marktconform.  

6. Bestuurswisseling 

In het dagelijks bestuur is Jos Köster afgetreden als Secretaris en vervangen 

door Irma Borst. Het dagelijks bestuur bestaat uit de voorzitter, penningmeester 

en secretaris. Voor het hoofdbestuur zijn daar de diverse commissies aan 

toegevoegd, zie hiervoor het reeds verstrekte organigram.  

7. Statuten en Huishoudelijk Reglement 

Mede in verband met de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) zijn 

onze statuten aangepast. De vergadering keurt de statuten goed waarmee ze bij 

de notaris kunnen worden ingeschreven. Het huishoudelijk reglement wordt ook 

goedgekeurd. 
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8. Jubilarissen 

Zijn er 22 en worden op een ander moment gehuldigd. 

9. Verlichting A Veld 

Het is noodzakelijk dat er verlichting op het A-veld wordt aangelegd, dit om de 

druk op de velden te verdelen. Het voorbereidend werk is al gedaan, intentie is 

om voor het komend seizoen alles klaar te hebben. Financiering moet nog rond 

komen, hiervoor worden diverse subsidies aangevraagd en vindt binnenkort 

overleg met de Gemeente plaats. Mocht aanvullende financiering noodzakelijk 

zijn, dan heeft de vergadering hier goedkeuring voor gegeven. Rob vult aan op 

een vraag van Leo Brusche dat het de bedoeling is dat met name het 1e en de 

allerkleinste jeugd van het A-veld gebruik kunnen maken voor hun training.  

10. Rondvraag 

Hans Glim: Wij hebben een rookvrij complex tijdens jeugdactiviteiten, toch 

gebeurt het regelmatig dat er op het complex gerookt wordt terwijl de 

jeugdtraining nog bezig is. Hier zal in de nieuwsbrief aandacht voor worden 

gevraagd. Omdat buiten de poort ook niet als handige rookplek wordt gezien, 

verzoekt de voorzitter de jeugdcommissie een voorstel voor een goede rookplek 

in te dienen.  

Hans Glim: op de dag dat we de jubilarissen willen huldigen (23 april) is er een 

vol jeugdprogramma tot half 5. Het Dagelijks Bestuur onderzoekt of er nog een 

uitwijkmogelijkheid is. 

Mendy Ris: Kan er kantinedienst op de vrijdagavond worden geregeld als de 

dames 30+ thuis speelt. Ron heeft dit verzoek bij de kantinecommissie 

neergelegd.  

11. Sluiting 

De vergadering wordt afgesloten met het welbekende rondje van Gerard Heine 

3. Jaarverslag besturen 

a) Secretaris 

 

Het aantal leden bij aanvang van het seizoen 2021/2022 was alsvolgt verdeeld: 

Jeugd:   155 (zie voor verdeling jeugdverslag) 

Dames:   41 

Senioren:    119 

Niet spelende leden:  72 

Donateurs:   29 
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Het bestuur 
Seizoen 2021-2022 bestond het bestuur van RKVV Saenden uit de volgende 

personen: 
Ron Rijkers   Voorzitter (niet herkiesbaar) 

Irma Borst  Secretaris (herkiesbaar) 

Keesjan Fijma  1e. penningmeester( niet herkiesbaar) 

Chiel Nooij   2e. penningmeester (herkiesbaar) 

Rob Vet    Gebouwen en onderhoud (herkiesbaar) 

Ter ondersteuning van het bestuur functioneerden onderstaande 

commissieleden: 

Kantine   Bianca Muilwijk/Corrie vd Beld 
Ledenadministratie  Ineke Sierhuis 

Terreinen en opstallen  Erik Vonk, Rob Vet 
Wedstrijdsecretaris  Dennis Hollander 

Reclame     Rob Vet/Erik van Heusden 
Media    Jan en Marja Knaap 
Voetbaltechn. zaken Tom Jansen 

Jeugdcommissie  Rick Vet 
Damescommissie  Suzanne Nelen/Eric Vonk 

 
 

Het Dagelijks Bestuur vergaderde eens per 3 weken en eens per 6 weken werd 

vergaderd met alle commissies. 

Aan het eind van seizoen 2021-2022 is afscheid genomen van Wim IJsseldijk.  

Het bestuur werd tijdelijk door hem bijgestaan. Onder zijn leiding is voor een 

gewijzigde bestuursstructuur gekozen die m.i.v. het seizoen 2021-2022 in 

werking is getreden.  

In april 2022 is een middag georganiseerd voor een grote hoeveelheid 

jubilarissen van vorig seizoen. De middag werd goed bezocht, op een enkeling na 

waren alle 22 jubilarissen met partner aanwezig, een gezellig weerzien van   

(oud-)leden. 

Afgelopen mei hebben wij een gezellige middag georganiseerd voor de vaste 

groep werkers. Tijdens deze middag zijn Hans Glim en Rick Vet uitgeroepen tot 

Lid van Verdienste als dank voor de vele werkzaamheden die zij al jaren voor 

de club verrichten.  

b) Onderhoud en Opstallen 

 

Gelukkig was alles weer een beetje normaal na de corona-pauze van afgelopen 

jaar. Het onderhoud aan de velden en opstallen gaat echter altijd door. Een klus 

die door het grote aantal vrijwilligers te doen is en die het mogelijk maakt om 

alles zo optimaal mogelijk te hebben als de bal rolt. 
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Er is vorig jaar overgegaan op het gerobotiseerd trekken van de belijning langs 

de velden. Dat ziet er strak uit al is de zichtbaarheid na een aantal maaibeurten 

een punt van aandacht. Daar wordt aan gewerkt. 

Wat nog steeds zorgen baart is de belasting van het B-veld met trainen en 

wedstrijden. 

Het is definitief besloten dat Saenden geen kunstgras op dit gedeelte gaat 

krijgen. 

Alternatief om toch de speeldruk een beetje te reduceren was het aanleggen van 

verlichting op het A-veld. Deze is inmiddels gerealiseerd en is een meerwaarde 

voor de club. Er kunnen dan in de avonduren wedstrijden gespeeld worden en 

een deel van de trainingen kan op het a-veld gehouden worden. 

Dat daar zuinig mee omgegaan moet worden is duidelijk. 

Kleinere groepen worden daarom vriendelijk doch dringend verzocht om hun 

trainingen op het prutje te houden. Het prutje is een van de betere stukjes gras 

van Saenden aan het worden en de naam doet gelukkig geen eer aan de staat 

van het veld. Verder moeten ook trainers en begeleiders kijken hoe zij de velden 

belasten. 

Verder is er ook in de kantine andere (LED) verlichting aangebracht, de oude TL-

bakken zijn verdwenen en buiten is er het nodige weer in de lak gezet. 

Verder zijn de slootkanten geschouwd (riet moet daar gemaaid worden) en is er 

bij de tenniskant een extra pomp geplaatst door de gemeente. Dit om het hoofd 

te bieden aan de gevolgen van het veranderende klimaat. Ook de sloten zijn 

uitgebaggerd, ook achter de kantine. Belangrijk voor de afvoer van het water. Op 

de maandag hebben de velden extra de aandacht. Vooral na het spelen van 

wedstrijden worden alle gaten weer door de terreinploeg geëgaliseerd. Een 

duivelse klus. 

Rest mij ook de aandacht te vestigen op het beheer van de dieren op en vooral 

in onze velden (denk hierbij aan mollen) te vestigen. Een doorlopend punt van 

aandacht. Ook het schoon houden van de kleedkamers en sanitair blijft een klus 

apart, denk daar ook zelf eens aan als de deur dichtgetrokken wordt. 

De installaties zijn geïnspecteerd en voldoen aan de eisen van SCIOS scope 10. 

Dit conform de eisen van de verzekeringen. 

Gelet op dit hele verhaal rest ook dit keer mij een geweldig dankwoord uit te 

spreken voor al die vrijwilligers die doordeweeks de schouders eronder zetten. 

Wil je er ook bij horen? Meld je aan, geheid dat het voldoening geeft. 

Erik Vonk en Ron Rijkers 

  

De werkersploeg ( Door Rob Vet) 
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Elk jaar weer veel bewondering voor deze ploeg mensen die elke week, weer of 

geen weer, op de club zijn om alles weer op te ruimen. U zou eigenlijk eens op 

maandagmorgen moeten kijken op het complex om te zien wat er allemaal 

gebeurt. 12 toiletten, 8 kleedkamers, kantine, buitenbar, tribune, bestuurskamer 

en niet te vergeten de was van minstens 3 elftallen, trainingshesjes en gedragen 

reserveshirts. Dranken aanvullen en bestellen en vergeet het buitengebeuren 

niet; rollen, maaien, aantrappen van de velden en het verzamelen van de ballen 

in de sloten en soms gewoon op het veld. Ik weet zeker dat ik wat vergeten ben 

want er is nog zoveel. Want wat denkt u van het onderhoud van de gebouwen, 

opstallen, groenvoorzieningen, gereedschap en rijdend materieel. Ook op de 

donderdag is een groot gedeelte van deze ploeg aanwezig en er zijn er bij die 

nog wat dagen invullen. Ook dit jaar weer dank namens de hele club. 

c) Voetbalzaken 

Corona heeft het wel weer geprobeerd maar gelukkig konden we dit keer het 

seizoen wel afmaken. De lagere seniorenteams speelden allemaal hun competitie 

uit. Ons vlaggenschip werd na een slechte start (eerste twee wedstrijden 

verloren met 4-1 en 4-0) toch na een nek aan nek race met Hercules kampioen 

in de derde klasse. Na 2 jaar een afgebroken competitie door Corona (waar we 

elke keer weer bovenaan stonden) was het nu raak voor de ploeg van trainer 

Rene Reijinga. We starten dan ook dit seizoen in de tweede klasse. Nog nooit 

hebben we zo hoog gespeeld. En we hopen dan ook dat onze nieuwe trainer 

Guillaume  Groot ons deze klasse weet te houden. Al met al een prachtig 

seizoen. 

 

d) Damesafdeling 

 

Fris, fruitig, maar nog niet zo fit, zijn we vorig jaar aan een nieuw seizoen 

gestart onder leiding van Mozes Isaac. Vanaf het prutje gingen we van start, 

werden de eerste toernooien gespeeld en mochten we aan de bak tijdens de 

(beker-)wedstrijden. Ons team werd versterkt door een aantal nieuwe meiden, 

maar er waren ook een aantal meiden helaas gestopt. We begonnen daardoor 

het seizoen met een minimale selectie en hebben de met name de eerste 

wedstrijden een beroep gedaan op de meisjes van Saenden. Dit was voor alle 

kanten even aftasten in communicatie en spel, maar de meiden hebben ons bij 

vele wedstrijden uit de brand kunnen helpen (waarvoor veel dank!!).  

Aan het begin van het seizoen kwamen er nieuwe afspraken over de trainingen 

en tijden. Doordat iedereen wat compenseerde, konden wij een gedeelte van het 

seizoen van 19.30-20.15 op het halve B-veld trainen. Zo konden we onder 

andere grote partijen oefenen, lange ballen en beter werken aan onze conditie. 

De training maakten we dan af op het prutje met een afrondingsvorm of klein 

positiespel. De trainingen zijn hierdoor erg vooruit gegaan. 
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Niet alleen de trainingen verbeterden, ook onze verschijning werd steeds 

professioneler! We kregen nieuwe broekjes en sokken gesponsord door Melvin 

Bruijn. Mooie inloopshirts van Café het Laantje maakten het geheel af!  

We begonnen het seizoen redelijk goed, maar later in het seizoen kakten we wat 

in. Onze nieuwe keeper heeft ons vaak gered en was van meerwaarde in het 

team. Conditioneel merkten we iedere wedstrijd weer dat we net wat te kort 

hadden en er slopen vele (langdurige) blessures in bij het team. Aan het einde 

van het seizoen gebeurde het dan ook regelmatig dat we met te weinig meiden 

aan de wedstrijd zouden starten. Gelukkig konden er van alle kanten meiden 

vandaan geplukt worden en redden we het iedere keer net. 

Al met al was het weer een bewogen seizoen waarbij er van alles gebeurde in en 

rondom het team. Corona kwam toch weer om de hoek kijken en beïnvloedde 

wedstrijden, trainingen en aanwezigheid van de teamleden. De één was met 

zwangerschapsverlof, beviel en kwam weer terug.  Er werden nieuwe 

zwangerschappen aangekondigd; we gingen met zijn allen naar een bruiloft; 

hadden een cocktailmiddag als alternatief voor het afgezegde trainingskamp en 

waren weer in grote getale aanwezig op de Saenden feestjes!  

Het seizoen is nog heel lang doorgegaan door alle wedstrijden die door Corona 

ingehaald moesten worden. Tel de toernooien daar ook nog eens bij op, en we 

waren dan ook echt toe aan de zomerstop. Ook al zijn we niet in de top 3 

geëindigd dit seizoen, we hebben het wel zo feestelijk afgesloten! Bij een 

barbecue georganiseerd door het Laantje konden we samen met de Heren het 

seizoen gezellig afronden! Dat hebben we vervolgens met de Dames zelf nog 

eens overgedaan, met een pubquiz en prijzen onder leiding van Femke en Elena!  

Het damesbestuur is op de achtergrond doorgegaan zoals het jaar daarvoor. 

Suus en Eric nemen om de beurt deel aan de vergaderingen van het groot 

bestuur, en nemen die input weer mee naar de dames. 

Tot slot weer veeeeel dank voor alle hulp en inzet van alle vrijwilligers! Schone 

kleedkamers, gewassen en gevouwen tenues, gemaaide velden, mooie witte 

lijnen en nog ál die andere zichtbare en minder zichtbare grote en kleine klusjes. 

Heel veel dank voor alle bevlogen vrijwilligers die het dit seizoen voor ons weer 

mogelijk hebben gemaakt om bij Saenden te spelen!  

Met vriendelijke groet, namens het team en damesbestuur 

 
 
 

e) Jeugdafdeling 

 

Het jeugdbestuur bestond in het seizoen 2020-2021 uit: 

Rick Vet  voorzitter 

Hans Glim  secretariaat/wedstrijdzaken 
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Vanessa Mooy activiteiten/PR/overige 

Mirella Peereboom activiteiten/overige/vertrouwenscontactpersoon 

Leo Brusche  algemene zaken 

Bianca Muilwijk kantinediensten/overig 

Het seizoen 2021-2022 in vogelvlucht 

 • Tijdens de Open Dag is het druk en mogen we een aantal nieuwe leden 

begroeten.  

• Het jeugdbestuur had wederom een nieuwe groep trainers weten aan te stellen. 

Voor de o13 t/m o19 beginnen we nu langzamerhand wel een vastere groep 

trainers te krijgen. Voor de Mini’s, o8, o9, o11 en o12 groepen stond een 

fantastische groep voetbalvaders/opa’s te training te verzorgen.  

• Het Sinterklaasfeest was weer een groot succes;  

• Het Saendenkamp vond dit jaar plaats bij Groepsaccommodatie De Hoof in 

Someren. Het was de grootste groep waar we ooit mee weg zijn geweest. Het 

was heel erg geslaagd; 

• Verschillende teams deden mee met toernooien. Het lijkt wel of de animo bij de 

oudere teams afneemt hiervoor; 

• Het Mini Hussel toernooi was ook weer erg geslaagd; 

• Naast de voetbalactiviteiten wordt er gemiddeld elke maand wel een activiteit 

naast het voetbal georganiseerd. Bingo, viswedstrijd, The Beach etc.; 

Samenstelling jeugd 

De jeugdafdeling van Saenden telde dit seizoen bij de start ongeveer 140 leden. 

Gedurende het seizoen komen er nog een aantal jongens en meisjes bij, 

waardoor we het seizoen met ongeveer 150 jeugdleden eindigen. De jeugd werd 

dit seizoen weer enthousiast begeleid door hun coaches en trainers. Tijdens de 

wedstrijden werden zij aangemoedigd door een grote schare fans. Ook de 

trainingen werden veelvuldig bezocht. Naast wedstrijden en trainingen hielpen 

veel ouders mee met de activiteiten die in de loop van het seizoen werden 

georganiseerd. Deze belangeloze inzet waarderen wij bijzonder.  

Aantal jeugdleden:  

2017-2018 2018-2019 2019-2020 2020-2021 2021-2022 

O19-O18 junioren  13  xx  xx 14  17 

O17-O16 junioren   12  16  16 25  42 

O15-O14 junioren  12  15  39 40  28 

O13-O12 pupillen  40  33  31 21  36 
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O11-O10 pupillen  16  25  24 20  10 

O9-O8 pupillen  16  22  13 9  15 

Mini’s    10  9  6 9  7 

Totaal    119  120  129 138  155 

Competitie verloop seizoen 2021-2022 (door Hans Glim) 

 
We begonnen het seizoen met de volgende teams, 

Pupillen, Jo8-1(6*6), Jo11-1(8*8), Jo12-1(8*8) en Jo13-1(11tal) 
en natuurlijk ieder zaterdag de mini trainingen, welke het hele seizoen goed 

bezocht werd 
Junioren Jo15-1, Jo17-1, Jo17-3 en Jo19-1. 
Meidenteams Jo13-1(8*8), Jo15-1 en Jo17-1 

Zoals altijd gebeurt er in en vooral direct na de zomerstop veel met aanwas van 
nieuwe leden, en blijken sommige er ineens toch geen zin meer in te hebben. 

Vandaar dat als snel duidelijk werd dat we niet met en 3 e Jo17 team konden 
spelen, gevolg was wel grote teams bij de Jo17 en Jo19. 
En kwamen er vanaf eind oktober in plaats van de Jo8-1, twee Jo9 teams in actie 

voor Saenden. 
En net toen we alles goed op de rit hadden, gooide eerst het weer roet in het 

eten, thuiswedstrijden konden niet gespeeld. Klinkt voor sommige als nadeel van 
echt gras, maar daartegen gingen er ook uitwedstrijden door in omstandigheden 
waarbij je denkt hadden ze maar gras i.p.v. kunstgras. 

Omdat het weer meer bepalend was voor het spelverloop dan wenselijk zou zijn. 
Vlak daarna begon het Covid seizoen, zodat ook deze jaargang grote invloed had 

op het competitie verloop, en er vaak van eerlijke competitie geen sprake was. 
En moest er tot ver in juni gevoetbald worden. En niet te vergeten dat we 
gelukkig wel 2 hele mooie zaterdagen hebben gehad met de Mini 

Champions League, op 9 oktober en 12 maart. Dat de Grote Club Actie een groot 
succes was, hoogste opbrengst tot nu toe. En na 3 jaar eindelijk weer het 

Saendenkamp waarmee het seizoen op een fantastische wijze werd afgesloten. 
Al met al een “rommelig” seizoen maar gelukkig met genoeg hoogtepunten.  
 

Trainers 

Een altijd terugkerende zorg is het invullen van de trainers. Uiteindelijk is het 

ons weer gelukt om een mooi team samen te stellen. Alle trainers, enorm 

bedankt voor jullie inzet. Een speciaal woord van dank aan hen die bereid waren 

om af en toe in te vallen als er een trainer niet kon. 

Jeugdtrainers: 

O13, O15, O17, O19: Ronald Hofman, Leo Brusche, Damian Aalders, 

Christiaan Llonga, Minggus Louhatapessy, Mozes Isaak, Suzanne Nelen 

Mini, O8, O9, O10, O11, O12 en O13-pupillen: Ray Addal/Rick Vet/Rob 

Vreeken/Sjaak van Muilwijk, Jeff Phiri, Nassim Ghanfari, Maurice Doets 

Jeugdleiders: 
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O19-1   Eric Vonk / ouders 

O17-1   Peter Binke 

O17-2   Rick Vet/ Jan Vonk 

MO17-1  Vanessa Mooy/ Ferry van Breukelen 

JO15-1  Tino Vredenburg 

MO15-1  Ed Kuyper / Lex Brakenhoff 

O13-1   Raymond Monch/ Jeff en Jens 

MO13-1  Jose Poyato 

O11-1   Erik Butter 

O10-1   Dennis Mol 

O9-1   Maurice Doets 

O8-1   Bas van der Heijden 

Mini’s   Diverse ouders 

Scheidsrechters 

De scheidsrechters werden in grote mate door Mirella Peereboom geregeld met 

ondersteuning van de rest van het jeugdbestuur.  

Kantinecommissie 

De kantinediensten werden dit jaar geregeld door Bianca Muilwijk. Over het 

algemeen verliep de organisatie en uitvoering van de kantinediensten bij de 

jeugd soepel. Ouders zien de noodzaak van een goede barbezetting in en bijna 

niemand heeft zijn/haar dienst verzuimd. Alle ouders die hun bardienst hebben 

gedraaid, bedankt voor jullie inzet en betrokkenheid bij de jeugd van Saenden. 

Activiteitencommissie 

De activiteitencommissie is in handen van Vanessa, Anouk en Mirella. Er is echter 

een goed netwerk van behulpzame ouders waar we op terug kunnen vallen. 

Kampcommissie 

De kampcommissie wordt gevormd door Mirella Peereboom, Anouk Kaskes en 

Vanessa Mooy.  

Namens het jeugdbestuur iedereen enorm bedankt voor jullie inzet. 

Rick Vet 

f) Kantinecommissie 
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Leden: Bianca Muilwijk, Amber Muilwijk, Hans Glim, Tiny Vet, Wilma Saft en 

Corrie van den Beld. Wilma Saft heeft wegens gezondheidsredenen in december 

de commissie verlaten. Helaas is Tiny Vet in juni plotseling overleden. Ron 

Rijkers heeft ad hoc de inkopen verzorgd. Voor het nieuwe seizoen zijn Anouk 

Vet (inkoop) en Bas de Jong (horeca) tot de commissie toegetreden. 

De verantwoordelijkheden van de commissie zijn het Dagelijks Bestuur te 

adviseren wat betreft o.a.: 

- inkoop (nieuw is het broodje van de maand), 

- onderhoud en aanschaf koelingen, keukenapparatuur en meubilair (nieuw 

aanbevelingsbord boven de keuken).  

- We hebben offertes aangevraagd om een nieuw kassasysteem te 

introduceren.  

 

In het afgelopen seizoen hebben wij nieuwe huis-en gedragsregels opgesteld 

(deze hangen achter de bar in de kantine). Daarnaast is beschreven hoe de 

kantine na afloop van wedstrijddagen, trainingen en festiviteiten achtergelaten 

dient te worden (in map SAENDENKANTINE achter de bar). In deze map 

bevinden zich ook de instructies voor de kantinemedewerkers. Lees deze door 

wanneer u kantinedienst heeft. Deze regels zullen ook nog op de website 

geplaatst worden. 

Wil je iets organiseren? Meld het aan: kantinecommissie@saenden.nl. met de 

nodige informatie wat betreft datum, tijden en wat je denkt nodig te hebben. Via 

een link komt het in de agenda op de website te staan. 

Het is een nieuwe commissie binnen Saenden en wij zijn goed op weg 

kantinezaken te registreren en te verbeteren. We willen de kantine in kleine 

stapjes gezonder maken. In ieder geval een gezonder alternatief aanbieden. 

Doch we zijn er nog niet en hebben uw hulp hierbij nodig.  

Merkt u iets op of heeft u nieuwe ideeën, mail het naar 

kantinecommissie@saenden.nl. 

De kantinecommissie 

g) Klaverjascommissie 

 

Afgelopen seizoen hebben wij alleen in de maanden februari, maart en april 

kunnen klaverjassen. De overige avonden werden opnieuw door Corona 

verstoord. Om die reden hebben wij ook geen competitiekampioen uitgeroepen. 

Ondanks dat de opkomst laag was waren het toch gezellige avonden. Voor 

komend seizoen is afgesproken dat we per avond bekijken hoe hoog de opkomst 

is, bij meerder keren een opkomst van minder dan 5 tafels zullen wij helaas 

moeten besluiten een al 50 jaar oude traditie te beëindigen. 

h) Media 

 

mailto:kantinecommissie@saenden.nl
mailto:kantinecommissie@saenden.nl
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Archief, krantje, media en website, 2022 

Tijdens de zomerstop zijn wij met Voetbal Assist (onze websitebouwer) de 

migratie aangegaan naar een nieuwe site plus een club app waarvan het menu 

gevuld is met een aantal onderwerpen welke in ons alom bekende krantje 

stonden. Momenteel is de App ruim boven de 140 keer gedownload. De 

mogelijkheden via de club app zijn o.a. automatisch push notificaties rondom 

algemene zaken, afgelastingen en zo is het ook mogelijk om een liveblog langs 

de lijn tijdens een wedstrijd te bieden via deze app. 

Voor de ouderen onder ons is het allemaal wennen dat het “vertrouwde” krantje 

zo langzamerhand is verdwenen maar ook komt ons ter ore dat de gewenning er 

is ondertussen en ze toch ook wel enthousiast zijn over de club app waar alle 

informatie te vinden is, snel en gemakkelijk. Bijvoorbeeld als het krantje op de 

maandag werd uitgebracht waren er in die week ook nog vaak 

wedstrijdwijzigingen en was het als geheel al niet meer actueel. 

Voor de input zijn we echter geheel afhankelijk van leden en dan denk ik vooral 

aan de diverse commissies die we binnen de vereniging kennen. Dus heeft u iets 

te melden doe dat dan ook via de website.  

Even een e-mailtje naar ons sturen en we proberen om dezelfde dag nog hierin 

actie te ondernemen en het op de site te plaatsen, net als Hans dat in deze bij de 

jeugd prima doet.   

Ook zijn we dit seizoen begonnen met versturen van een nieuwsbrief via de 

website, zoveel mogelijk wordt dit door Marja gedaan, net als voorheen het 

krantje. Het voordeel is dat de emailadressen via de ledenadministratie en niet 

meer via google Gmail, welk bestand we handmatig moesten bijwerken, het 

nadeel via de site is op dit moment dat de dubbele emailadressen er niet 

uitgefilterd kunnen worden. Maar het is de bedoeling dat we gewoon via de 

website/app gaan kijken. Met de tijd meegaan hierin is belangrijk want stilstand 

is achteruitgang. 

Ook hebben wij via google analytics een bron van inzicht over onze site. 
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Archief. 

We hebben in het drukkershok een stellage voor ons archief gekregen en hier 

staat het nu opgeslagen, afgelopen zomer nog her en der wat erbij gekregen, 

geen dag werk, maar het moet wel ingepast en gearchiveerd worden. Ook dit is 

volop in beweging, zodat we ons niet hoeven te vervelen. 

Met vriendelijke groet Jan en Marja Knaap 

i) Penningmeester 

Zie bijlagen die voorafgaand aan de ALV zijn te verkrijgen. 

4. Kascommissie 

 

5.  Jubilarissen 
 

Mark Kok   25 jaar-> afgezegd 

Jasper Nelen   25 jaar 

Ron Rijkers   40 jaar 

Fred Kniestedt  50 jaar-> reeds gehuldigd 

Johan Greuter  50 jaar 

Siem Naber   60 jaar-> afgezegd 

Willem de Ruijter  60 jaar 

 

7 Bestuurswisselingen 

 

De volgende leden worden aangedragen als nieuw bestuurslid voor het 

Dagelijks Bestuur: 

Sjors Araujo Serrano (Voorzitter) 

Olivier Venema (1e Penningmeester) 

Stanley Louhatapessy (3e Penningmeester) 

Ron Rijkers zal het bestuur blijven ondersteunen (Algemene Zaken) 

 

Tom Jansen heeft zijn werk als commissielid voetbaltechnische zaken per einde 

van het vorige seizoen neergelegd. Rob Vet heeft zijn taken tijdelijk 
overgenomen. Vanaf heden zal Melvin Bruijn deze taak op zich nemen waarbij hij 

wordt begeleid door Rob Vet.  
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Het organigram komt er als volgt uit te zien: 

 

8. Pauze  

9. Visie nieuwe voorzitter 

10. Wijziging contributiestelsel 

11. Rondvraag 

12. Sluiting 

 

                

            

         
            
       

  

              
              

          
          

                 

             

              
        

             
      

                
      

          
       

               

       
         

             

      
         
      

               
      

     
            
         
       

                       

        
     

           

                
       

            

                
           


